

Fullmäktige beslutade i november 2021 att gå vidare med ett något utökat alternativ för ridhuset. Om nämnden önskar gå vidare med alternativ ett krävs det med all sannolikhet ett nytt beslut i fullmäktige, något som hade fördröjt processen. Redan nu behöver nämnden lägga åtskilliga miljoner på att rusta upp ridhuset för att de ska hålla fram tills ett nytt är på plats. Ju längre denna process tar, desto dyrare blir det för skattebetalarna.

Jag valde därför att stödja alternativ 2 som är det alternativ, utifrån beslutet i fullmäktige och den information jag har tillgänglig idag, som jag bedömer som det minst tidskrävande om ett nytt ridhus ska vara på plats så snart som möjligt.

Ställningstagandet kan dock komma att ändras givet att ny information framkommer i ärendet som ändrar tidsramen och/eller prisbilden.

Gunnar Brådvik